



福田采埃孚轻型自动变速箱 (嘉兴) 有限公司 采埃孚福田自动变速箱 (嘉兴) 有限公司

中国最大的商用车企业福田汽车集团与世界技术领先的变速箱供应商企业<mark>德国采埃孚</mark>股份公司强强联合,于2017年4月18日在嘉兴成立了2家中德合资企业,为福田采埃孚轻型自动变速箱(嘉兴)有限公司及采埃孚福田自动变速箱(嘉兴)有限公司。公司位于嘉兴经济技术开发区"先进制造产业基地"的功能区内,东临长云路,西临长帆路,南临桐乡大道。

福田采埃孚: 主要生产轻型商用车变速箱,形成轻型商用车变速箱组装、功能测试、工程研发与试验等综合能力。

采埃孚福田: 主要生产重型商用车变速箱,形成重型商用车变速箱组装、功能测试、工程 匹配应用和试验等综合能力。

校园招聘岗位										
部门	招聘职位	人数	专业	学历	英语要求	专业技能要求				
研发部	产品开发 工程师	3	车辆工程 机械设计自动化 机械制造	硕士/ 本科	CET4	熟练掌握汽车理论及机械设计制造理论 知识 英语口语流利及书面表达熟练者优先				
销售服务部	服务工程师	5	车辆/机械相关专业	本科	CET4	熟练掌握机械设计等相关专业理论知识 口语流利及书面表达熟练者优先				
	销售工程师	若干	车辆/市场营销专业	本科	CET4 •					
运营部	供应链专员	6	物流管理/供应链管理 等相关专业	本科	CET6	熟练掌握基础专业知识				
	物流工程师	4	物流管理/工业工程/ 包装设计/ IT等相关专业	本科	CET6	良好的逻辑思维和沟通能力 英语口语流利及书面表达熟练				
	关务专员	若干	国际贸易等专业	本科	CET6					
	工艺工程师	4	机械设计/ 机械制造等专业	本科	CET6	熟练掌握机械设计等先关专业理论知识 英语口语流利及书面表达熟练者优先				
质量部	质量工程师	若干	机械设计或汽车/质量 工程相关专业	本科	CET4	熟练掌握质量管理相关理论知识 口语流利及书面表达熟练者优先				

联系方式:

0573-8213 3030 (陈女士)

简历投递邮箱:chenlinlei@foton.com.cn

面试地址:嘉兴市城南路1539号创业大厦20楼2003室

公司地址: 嘉兴市经济开发区桐乡大道以北(公司东面毗邻飞利浦、乐高)



扫我投简历





FONTON ZF LCV Automated Transmission (Jiaxing) Co., Ltd ZF FOTON Automated Transmission (Jia Xing) Co., Ltd

On Apr. 18, 2017, by working hand in hand with each other, two giants—FOTON and ZF, respectively China's largest commercial vehicle manufacturer and a German company with world-leading transmission technology—founded 2 joint ventures in Jiaxing: FZTC (FONTON ZF LCV Automated Transmission (Jiaxing) Co., Ltd.) and ZFTC (ZF FOTON Automated Transmission (Jiaxing) Co., Ltd.), both located in the function area of Jiaxing Economic Development Zone, and near Changyun Road to the east, Changfan Road to the west and Tongxiang Avenue to the south.

FZTC Focus on manufacture of LCV transmissions and expected to have a capacity for assembling LCV transmissions, function testing, engineering R&D and experiment, etc.

ZFTC Focus on manufacture of HCV transmissions and expected to have a capacity for assembling HCV transmissions, function testing, engineering R&D matching and experiment, etc.

Positions for Campus Recruitment										
Dept.	Position	нс	Major	Education	English	Professional requirement				
R&D	R&D Engineer	3	Vehicle /Mechanical Design & Automation	Master/ Bachelor	CET4	 Master the theory of vehicle and automotive mechanical design & manufacturing Fluent English is a plus 				
SA	Service Engineer	5	Vehicle /Mechanical Design related	Bachelor	CET 4	 Master the theory of automotive mechanical design &manufacturing Fluent English is a plus 				
	Sales Engineer	NL	Vehicle/ Marketing related	Bachelor	CET4					
ОР	Supply chain Specialist	6	Logistics/Supply chain elated	Bachelor	CET6	 Master the theory of related major Good communication skill and logic mindset Fluent English both oral& 				
	Logistics Engineer	4	Logistics/ Industrial engineering/ Package design/ IT related	Bachelor	CET6					
	Custom Specialist	NL	International trade related	Bachelor	CET 6	written				
	Process Planner	4	Mechanical design & automation related	Bachelor	CET 6	 Master the theory of automotive mechanical design & manufacturing 				
QA	Quality Engineer	2	Vehicle /Mechanical design & automation /Quality engineering	Bachelor	CET4	Master the theory of QMFluent English is a plus				

Contact us via:

0573-8213 3030 (Ms. Chen)

E-mail to: chenlinlei@foton.com.cn

Add. for Interview: Room 2003, #1539, Chengnan Road, Jiaxing City

Add. of company: North of Tongxiang Road, economic development zone, Jiaxing

(east next to PHILIPS and LEGO)



Scan me and post your CV